陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: \$23/24-005

「CSKMS家校通」流動應用程式

敬啓者:為加強學校與家長之間的通訊,方便家長隨時得悉及查閱學校及學生消息,同時減少使用紙張,保護地球環境,學校已全面推行「家校通訊電子化服務」,家長可使用流動應用程式版本或網頁版本(http://cskms.schoolweb.hk),查閱及簽收電子家長通告,並可接收學校發出的即時訊息(如突發事件之情況)。網頁版本只有訊息功能,包括簽收回條、緊急通知等等,而流動應用程式版本則具備完整功能,讓家長查詢學生出席紀錄、初中功課及瀏覽校園活動相簿等資料。

家長在閱讀其中一款版本的電子回條後,只需選取「簽署」,或透過多項選擇等方式作回應(例如會否出席某活動等)便可,以後毋須再繳交紙張版本的回條。

附件為「CSKMS 家校通」流動應用程式的安裝方法及使用簡介,請家長詳閱,同時亦透過「CSKMS 家校通」或網頁版本(http://cskms.schoolweb.hk)進行簽署,讓學校確認家長已順利使用此程式。

如有查詢,請致電 23800241 與本校電腦室職員聯絡。

此致 各位家長

2023年9月1日



校長 招祥麒博士

陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

Circular Ref. No.: \$23/24-005

1 September 2023

To: All Parents

'CSKMS SCHOOL COMM' Mobile App

With a view to enhancing parent-teacher communication, allowing parents quick access to the information about our school and students and reducing paper use, an e-communication service was launched. mobile app and the web page version (http://cskms.schoolweb.hk), parents can check and reply to circulars in e-format, and read the latest school news update. The mobile app allows complete access to all information such as students' attendance record, homework assignments and the school album.

To reply to e-circulars, parents simply need to click the 'Signature' button or indicate their choice(s) by ticking one or more of the options given. Printed versions of circulars will not be used anymore.

The 'SCHOOL COMM User Guide' is appended herewith for your perusal. Please reply via the 'CSKMS SCHOOL COMM' mobile app or the web page version to let us know if the app is functioning properly.

For enquiries, you are most welcome to contact our IT team on 23800241.

Thank you very much for your attention

Dr. CHIU Cheung Ki Principal

99 Castle Peak Road, Sham Shui Po, Kowloon, Tel. 2380 0241. Fax. 2397 3539 九龍深水埗青山道 99 號 電話: 2380 0241 傳真: 2397 3539